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26. Interpelácie poslancov 
 

 

Predkladateľ:  JUDr. Roman Mács, primátor mesta 

Spracovateľky: Mgr. Katarína Mišovičová, asistentka prednostu 

 Ing. Jarmila Volnerová, tajomníčka ekonomicko-právneho oddelenia 

 

 

Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 25.04.2024 

 

Ing. Marián Šipoš 

• Žiadosť obyvateľov Hviezdoslavovej ulice na riešenie dopravnej situácie. 

Dopravná situácia v Meste bude riešená v rámci pripravovanej Parkovacej 

politiky Mesta. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci referátu dopravy a technickej 

infraštruktúry) 

 

 

Mgr. et Mgr. Adam Solga, PhD. 

• Pravidelne predkladať, napr. štvrťročne, prehľad zvodiek MsP do komisie MsZ. 

Náčelník  MsP  Pezinok v mesiaci marec 2024 spracoval správu o stave 

a bezpečnosti na území mesta Pezinok   za mesiac január – marec 2024. Obdobná 

správa bude spracovaná a predložená komisii verejného poriadku aj za druhý 

štvrťrok 2024, resp. správy budeme predkladať pravidelne štvrťročne. (odpovedal 

kpt. Mgr. Igor Schwarz, náčelník mestskej polície) 

 

 

PaedDr. Veronika Adamová  

• Ocenila aktivity občanov v spolupráci s p. Evou Pilátovou na Novomeského ul. na 

Severe. 

 

• Odstránenie svetelných stĺpov z futbalového štadióna PŠC (poškodené, staré, 

nebezpečné) 

Starý poškodený stĺp z futbalového štadióna bol odstránený. (odpovedal Rudolf 

Mihalovič, riaditeľ MPS) 
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prof. Ing. Elena Žárska, CSc. 

• Požiadala mestskú políciu o zvýšenú kontrolu na detských ihriskách, kde dochádza k 

poškodzovaniu hracích prvkov tínedžermi.  

Náčelník MsP Pezinok, vydal pokyn na výkon zvýšenej kontrolnej  činnosti v  

priestorov okolí detských ihrísk a športovísk. (odpovedal kpt. Mgr. Igor Schwarz, 

náčelník mestskej polície) 

• Preveriť umiestnené reklamy na pumptrackovom ihrisku (ústne na zasadnutí MsZ 

odpovedala PaedDr. Kvetoslava Štrbová, zástupkyňa primátora) 

 

Mgr. Tomáš Tahotný, LL.M 

• Vypracovanie PD parkovania na sídl. Sever pri potoku (ústne na zasadnutí MsZ 

odpovedala Ing. Renáta Klimentová, zástupkyňa primátora)  

 

• Havarijný stav mostov v meste, hlavne na Cajle 

Most pri ZŠ Kupeckého ako začína Suvorovova ul., ako aj viaceré mosty v meste 

nie sú majetkom Mesta Pezinok, detto Slovenský vodohospodársky podnik š. p. sa 

k tomuto mostu nehlási, uvádzajú, že oni ho tiež nemajú v majetku. My máme na 

ňom cestnú komunikáciu a dve lávky. V r. 2022 sa robili hlavné prehliadky mostov, 

na tomto moste prehliadka robená nebola. Keď sa projektovala lávka k 

cyklochodníku (na ktorú už 2. rok vybavujeme zmluvu so SVP), bolo viditeľné 

poškodenie jedného piliera. Keď ho dostaneme do majetku, tento most bude 

vyžadovať významnú investíciu. (odpovedala Ing. Monika Hletková, vedúca referátu 

výstavby, realizácie a ŠFRB) 

 

• Investície pre 3. obvod  

V procese územného konania  je parkovisko pri cintoríne, BSK rekonštruuje 

II/502, Suptel v rámci uloženia novej optickej siete na Kalinčiakovej ulici pred 

rodinnými domami modernizuje existujúci asfaltový chodník na chodník zo 

zámkovej dlažby, na cintoríne projektujeme nové kolumbárium a chodník pozdĺž 

Seneckej ul., pripravujeme obstaranie PD pre UR na rozšírenie cintorína, 

projektujeme zberný dvor a areál MPS na Viničianskej ceste, cyklodopravnú 

trasu PK - Viničné (odpovedala Ing. Monika Hletková, vedúca referátu výstavby, 

realizácie a ŠFRB a ústne na zasadnutí MsZ odpovedal JUDr. Roman Mács, primátor) 

 


